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To:

From:
h

, )

Sent: Thur 1/28/2021 4:37:28 PM

Subject: RE: Vaccinatie stukken Kamerbrief via PDC lijn

Received: Thur 1/28/2021 4:37:29 PM

Blijkbaar niet.

ven: BEN, EE. 5 (EE ENE) REE inv.

Verzonden: donderdag 28 januari 2021 17:35

(BED)EEE0 ins >
Onderwerp: RE: Vaccinatie stukken Kamerbrief via PDC lijn

Wordt er in de brief niet gereageerd om het 2° OMT advies over de bezoekregeling?
Gaan we daar dan niets over zeggen?

Verzonden: donderdag 28 januari 2021 17:34

Onderwerp: FW: Vaccinatie stukken Kamerbrief via PDC lijn

Ter info.

BE (EE)SEEo minvws.oi>
Verzonden: donderdag 28 januari 2021 16:26

Onderwerp: RE: Vaccinatie stukken Kamerbrief via PDC lijn

vol IEEE
Nieuwe maatregelen OMT/Continuering WLZ zorg lever ik niets op aan. Is wat mij betreft ook niet nodig. Heb ik gisteren ook zo

me esproken.
Groet

Verzonden: donderdag 28 januari 2021 11:50

aan: EXEL 1.0 EDD
JERE

2 (Om
JE

Ron I ERIE)
minvws.nl>; 1.

El. (ERED s12:M(5.1.2e @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vaccinatie stukken Kamerbrief via PDC lijn

Urgentie: Hoog

Hallo allen,

Bijgaand onze input tot nu toe. Ik heb jullie hulp nodig, ik doe nu een aantal zaken tegelijk en ben bang nu fouten te maken als

het gaat om onze input. Dus graag even meelezen, meedenken enz.

Puntsgewijs:
Ik heb, in antwoord op de mail van IE} geen stuk opgenomen over vaccinatie.

In de bijdragen die ik tot nu toe heb ontvangen, staat niets over vaccinatie. Graag jullie check
1k heb een kopje “inzet Defensie” gemaakt. Staat dit kopje op de goede plek?
Ik mis nog de onderwerpen (nav mail ES eerder deze week):
- Nieuwe maatregelen, OMT;[EEE] (ghz en vph)
- Overige signalen (ghz en vph)
- Continuering Wiz Zorg:

Fw

Klopt dit?

Ik hoor graag van jullie en alvast dank,

B23

van: I IE GE) HREM oninvws.nbVerzonden: donderdag 28 januari 2021 11:29

or: BED E(B) ERE icv; ENED ED IE CEE EEN ive.» IEEE BE. (ERED)
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Onderwerp: Vaccinatie stukken Kamerbrief via PDC lijn

Dag,

liet net weten dat de afspraak is dat alle stukken over vaccinatie via de PDC lijn gaan. Dat was aan mij uitgevraagd
maar ondertussen had ik re: ERE afspraak gemaakt dat het met ons stuk mee zpu gaan (omdat die vraag cok aan ons

gesteld was voor de spreektekst). Ik heb het daarom bij EEE aangemeld. Nu vroeg
BELE om het toch niet via Iz te laten

verlopen, maar via PDC. Het stuk ligt nu oi [RE maar dat klopt nog niet helemaal, ERE kijkt er ook nog naar.

Daarom:

+ [EER wil jij er naar kijken en het met je opmerkingen naar [FE sturen? Wil je daarin ook bezien of de aanvulling
van 5.1.2e meegenomen moet worden? Voor de zekerheid zal ik dat stuk nog even naar je sturen.

o [BEE EEF, wil jij het vervolgens checken en naar mij sturen? Dan zorg ik daarna dat het bij 3literecht komt.

. CRP wil jij kijken of er meer stukken zijn die over vaccinatie gaan waarvan PDC misschien verwacht dat het via hen

gaat? Als dat zo is hoor ik het graag, dan zal ik dat natuurlijk i.0.m. jullie afstemmen of dat inderdaad handig is (ook
prima alsjij dat doet natuurlijk)

Als jullie het hier niet mee eens zijn hoor ik het ook graag dan kunnen we overleggen wat aan PDC te melden.

Groet


